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Skolebestyrelsesmøde 
 
Dato:  Torsdag den 2.5.24 kl. 17.30-18.30 – ekstraordinært 
 
Sted:  Personalerummet 
 
  
Indkaldte deltagere: Maria Gormsen (MBG), Mads Winther (MBW), Mads Seneca Iversholt 

(MSI), Lars Horn Rasmussen (LHR), Trine Nanasbaum (TrN) 
 
Lisbeth Madsen (LM), Vagn Henriksen (VH), Jeanett Ørnstrøm Heyde-
Petersen (JØ), Mette Madsen, (MM) 

  
Suppleant: Lotte Juhl Nielsen (LJN)   
 
Tilstede: MBG, MSI, LHR, TrN, LJN, JØ, MM. 
Ordstyrer: Lars 
Udarbejdet af: Lars   
Referent: Jeanett 
 
(O) = Orientering – (D) = Drøftelse – (B) = Beslutning 
  

Dagsordens 
nr. 

Tid/
min 
 

Dagsorden Referat 
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Indledning v. Lars Formålet med det ekstraordinære møde er 
at få drøftet og taget stilling til skolens 
økonomiske ramme for 2024/2025.  
 
Indkaldelsen til mødet skyldes dialog 
mellem skolebestyrelser i Odense 
Kommune om budget 2024; skal det 
godkendes eller afvises? 
 
Der kunne ikke ventes med budget 
drøftelse, hvis Spurvelundskolen skulle 
være en del af skolebestyrelsernes evt. 
henvendelse til byrådet. 
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50 Budget 2024/2025 
 
Fremlæggelse, drøftelse og 
stillingtagen til budget 2024/2025 

Indledningsvist nævner Mette/Lars, at den 
hidtidige ”one-pager” med økonomi er 
utilstrækkelig. Så der er brug for at tænke i 
nye baner. 



 

 

 
Møder for skoleåret 2023-24 

Dato Tidsrum 

Onsdag den 30.08.23 17-19 

Tirsdag den 26.09.23 17-19 

Onsdag den 25.10.23 17-19 

Tirsdag den 28.11.23 17-20 med spisning 

Onsdag den 31.01.24 17-19 

Tirsdag den 20.03.24 17-19 

Tirsdag den 04.06.24 17-20 med spisning 

 
     

Formand Lars Horn Rasmussen  
Næstformand Mads Iversholt  
Suppleant Lotte Juel Nielsen  
Forældrevalgt Maria Gormsen  
Forældrevalgt Mads Winther  
Forældrevalgt Trine Nanasbaum  
Medarb.repr. Vagn Henriksen 
Medarb.repr. Lisbeth Madsen  
Skoleleder Mette Madsen  
Souschef Jeanett Heyde-Petersen 

 
 

  
 

 
Dernæst fremlagdes budget for de seneste 
3 år fra forvaltningen til skolen inkl. de 
forudsætninger, som hvert års udmelding 
har. Dette blev drøftet.  
 
Der var enighed om, at det er svært at få 
skolens driftsbudget til at hænge sammen. 
 
Til slut fremlagde Lars et udkast til 
udtalelse, som tog afsæt i de seneste 3 års 
budgetudmeldinger til Spurvelundskolen.  
 
Bl.a. nævnes, at skolebestyrelsen har tillid 
til, at ledelsen på skolen gør de nødvendige 
og fornuftige økonomiske prioriteringer i 
løbet af året. 
 
Der aftaltes en procesplan for det videre 
forløb med udtalelsen. 
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 Evt. Intet. 



 

 

 
 
 
 
 

 


